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Prvotno v angleščini 

 

Yazhi: Karistus so večinoma 6D ljudje. Kot sem že povedala, vse, kar je v višji gostoti, bo imelo 

svoje zrcalo in ustreznike v vseh nižjih gostotah. Pojavljajo se s krili, ker se radi vidijo kot angeli, 

pojem angela na Zemlji delno izvira od njih. 

 

Vem, da so v svojih prepričanjih zelo nenavadni. Po njihovi mitologiji so vsi Lyrici, ki so zdaj po 

vsej Galaksiji, Karistus hibridi. To pomeni, da tudi ti in jaz. To se nanaša na raven duše, ne le na 

biologijo. In z njihovega stališča se mi zdi, da je to lahko oziroma da je povsem upravičeno. Zato 

si dogajanje na Zemlji razlagajo na drugačen način, kot ga vidimo mi. 

 

Zanje je to preprostejše. Gre preprosto za dvojnost, ki se tam odigrava, in za dve skupini duš, ki 

tekmujeta za Zemljo na vseh ravneh. Na vseh ravneh obstoja. To poudarjam, ker se jim zdi ta 

izjava zelo pomembna. Zanje je to preprost boj med Vlash ljudmi in hibridi ter ljudmi Karistus in 

hibridi. Za njih so Vlashi nosilci vseh negativnih ras, reptilskih, sivih ali katerih koli drugih, Karistusi 

pa so pozitivna stran. Hibridom pravijo hibridi, kar mi imenujemo zvezdna semena, nič manj in 

enako. 

 

Vlash je vdrl na Zemljo, po njihovem mnenju svet Karistusov, saj je to njihov sončni sistem, ker so 

povsem verjetno najbolj napredna rasa in kultura v celotnem sončnem sistemu. Zato, po njihovo, 

Zemlja pripada njim. Trdijo, da je njihova last. Celotno osončje je bilo njihovo ozemlje, dokler se 

niso pojavili napadalci. 

 

Gosia: Zakaj toliko boja za Zemljo? Ali ni tam zunaj dovolj planetov? 

 

Yazhi: Ne gre za Zemljo samo. Gre za to, kdo živi na njej (in navsezadnje zato, ker je zavest Zemlje 

dejansko rezultat vseh tistih zavesti na njej). 

 

Gosia: Kaj pa reptili in vse to, kar je človeška manifestacija? 
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Yazhi: Ljudje bi bili prav tako Karistus, nato reptili in vse negativno so manifestacije Karistusov. 

Zanje so vse lyriske vrste različice Karistusa ali hibridi Karistusa. 

 

O tem, da je vse manifestacija zavesti in da negativnosti ni, le tisto, kar duša ustvari zase, se 

manifestira v skladu z njenimi mislimi. 

 

Gosia: Toda samo trenutek... poleg lyriskih ras je še na tisoče drugih, ki niso Lyrici: Andromedanci, 

Sirijci itd. Od kod so prišli v ta sončni sistem in zakaj nimajo pravice, da bi se imenovali lastniki? 

 

Yazhi: Karistus menijo, da so upravičeni lastniki, ker so bili to že eone časa in je tik pred njihovim 

pragom. Vse druge rase so samo..., karkoli, vsiljivci? 

 

Gosia: Ali se vse druge rase strinjajo s tem mnenjem? Kaj pravi Federacija? Mislim, da je bila 

Federacija ustanovljena za boj proti tem vsiljivcem. Torej so bili tudi oni tu že več stoletij. 

 

Yazhi: Šele po vseh bojih in vojnah Tiamata in nato še pred kratkim, ko je nešteto duš iz neštetih 

ras vstopilo na Zemljo kot zvezdna semena, hibridi Karistus. Čeprav se mi zdi, da je bilo tako že 

od nekdaj! 

 

Ne vem, kaj pravi Federacija o tem, da si Zemljo lasti Karistus. Dvomim, da to potrjujejo. Kajti kot 

pravi ali misli Federacija, kraj pripada tistemu, ki v njem živi! Toda lastništvo Zemlje je koncept 

Karistus in ne Federacije. 

 

Gosia: Kako se torej Karistus opredeljuje do načrtov Federacije, da "dvigne raven igre za ljudi", in 

vsega ostalega? Na kakšen način nameravajo pomagati? 

 

Yazhi: Ni jim všeč. In to odkrito povedo. Zato se z nami strinjajo in nas podpirajo. 

 

Gosia: Ali se strinjate z njihovo izjavo o lastništvu Zemlje? 

 

Yazhi: Ne, ne strinjamo. Toda oni so pozitivna bitja. Zato bi bila Zemlja v veliko boljših rokah, če 

bi bili oni tisti, ki bi skrbeli zanjo. Toda lastništvo, kot je to, ne gre z nami. 

 

Nisem prepričana o tem, kaj želijo storiti oziroma kaj počnejo v zvezi s tem problemom. Vendar 

nas podpirajo, so na naši strani in na vaši strani. Gledajo vaše videoposnetke in vas zelo 

spoštujejo, tako mi je bilo rečeno. 

 

Gosia: Hihi, okej. Hvala, to je lepo slišati. Koliko jih je? 

 

Yazhi: Skupaj z Alfratanci (Centavri) so najštevilčnejša nečloveška vrsta, ki tu deluje v korist 

Zemlje. 

Karistus niso Federacija. 



-------- 

 

Izvirno v španščini 

 

Anéeka: Karistus zahtevajo Zemljo, ker je bila nekoč njihova, pred prihodom Lyricev, govorim o 

200.000 letih nazaj. Druga točka je, da Karistus vidijo Lyrice kot njih, to pomeni, da so Karistus 

glede na njihovo zgodovino, legende in prepričanja izvor lyriske rase, zato se jim zdi invazivno, 

kar počne Federacija, ki je tako popustljiva do dogajanja na Zemlji. Zato se Karistus ne strinjajo s 

Federacijo. 

 

To pomeni, da so za Karistus vse človeške rase v vesolju njihove različice ali pa so Karistus sami. 

To pomeni, da so ljudje Karistus, Taygetani so Karistus, Swaruu so Karistus, Engani so Karistus, 

Antareanci so Karistus in Ummiti so Karistus. 

 

Imajo zelo zaščitniške ideje, zahtevajo Zemljo, vendar ne z invazivnega vidika, temveč zato, da bi 

Zemljo vrnili v stanje, kakršno je bilo z njimi. 

 

Oblečeni so kot Andromedanci, zelo podobno v dolge okrašene tunike. Le da imajo zelo dolge 

vratove. Mandljeve oči, svetle - skoraj bele, vendar mislim, da imajo tudi temne oči. Zelo počasni 

in zadržani gibi. 

 

Sodelujejo, kadar želijo, vendar jih dojemajo kot nekoga od zunaj, kot "nadrejene" Federaciji. 

Prihajajo iz 6D, vendar živijo v vseh D pod šest. Sami po sebi so najnaprednejša civilizacija in rasa 

v tem sončnem sistemu. Sami sebe vidijo kot velike mentorje. 

 

V nekaterih točkah se ne strinjamo, vendar ne vidimo razloga za njihovo nasprotovanje, ko pa ni 

videti, da bi si Zemljo invazivno želeli zase. To ni v njihovem slogu. Prej pravijo, da če bi Zemlja 

ostala pod njihovim nadzorom, se ne bi zgodilo nič od tega, kar se dogaja zdaj. In vem, da imajo 

na Zemlji veliko zvezdnih semen. 

 

-------- 

 

Novejši pogovor 

 

Prvotno v angleščini 

 

Anéeka: V zadnjem času so nam Karistus precej blizu, kar se tiče srčnosti. So na naši strani in ne 

na strani Federacije v tej zmešnjavi. Taygeta in Karistus sta vsa leta sodelovala. 

 

In zahvaljujoč Karistus vemo, da so vsa ta srečanja na Jupitru, v njegovi bližini, o katerih govorijo 

ljudje na Zemlji, lažna! Karistus so naši kraljici Alenym zagotovili, da so ti domnevni sestanki 

Federacije laž in da bi za to vedeli, ter da Federacija nikoli ne bi izvedla tovrstnih sestankov na 



tleh Karistus. Povedali so tudi, da vedo, da so nekatere skupine eksopolitikov lažne in pod 

neposrednim nadzorom CIA. 

 

Gosia: Zakaj tega ne bi mogli storiti na njihovih tleh? 

 

Anéeka: Ker so Karistus in Federacija prekinili sodelovanje. Še vedno se pogovarjajo, vendar 

Karistus nočejo imeti ničesar opraviti z zakoni Federacije ali interakcijo z njo zaradi slabega 

reševanja težav na Zemlji, in ker je bila Federacija popustljiva do ras, ki so v nasprotju z interesi 

Karistus, in sicer do Vlash in Maitre, ki jih imenujemo Kingu reptili in Visoki Sivi. 

 

Karistus so pomagali morda že pred Taygeto. Ta problem s Federacijo in regresivnimi rasami na 

Zemlji, vključno s hibridi, traja že tisočletja. Mirno lahko rečemo, da so Karistus ena izmed najbolj 

dejavnih ras, ki se bori v korist človeštva. 

 

Gosia: Na kakšen način so aktivni? 

 

Anéeka: Večinoma neposredno soočenje. Tega Taygeta ne počne več veliko. Hočem reči, da se 

Karistus res spustijo v bližnje, umazane in osebne spopade v streljanju, boju z nožem ali mečem 

proti regresivnim agentom ali hibridom. Toda odkar je na oblast prišla Alenym, ki jo usmerjajo 

Swaruu-i, se Taygeta ni več bojevala na tak način ali pa le v nekaterih lokalnih spopadih, ne pa 

kot v neposrednem boju. 

 

Gosia: To počnejo v svoji človeški obliki... ali misliš na zvezdna semena? 

 

Anéeka: Oboje, tako neposredni stop-down kot zvezdna semena in hibridi. Karistus je zelo 

plemenita in dobronamerna rasa, ki se bori za človeštvo. Pri sodelovanju v tej vojni trpijo velike 

izgube Karistus življenj, saj je to vojna in ljudje bi se morali začeti zavedati, da je to vojna, sicer 

bodo zmanjšali svoje možnosti za preživetje. 

 

Težava je v tem, da so bili tudi oni pod škornjem in zakonom Federacije, ki zahteva, da je Zemlja 

pod prostorom in nadzorom Federacije. Tako so se Karistus zakonito in v naravi borili s Svetom 

Taygete in Svetom Alcyone (ter Svetom Lyre in Avyona (Urmah) tudi za to zadevo). 

 

Gosia: Hvala. Imam malo drugačno vprašanje. Če obstajajo na višji ravni od 5D..., si predstavljam, 

da ne morejo priti skozi potopitev? Ali pa lahko? Imajo v svoji gostoti potopne kapsule? 

 

Anéeka: Ta koncept je razbit ali pa ga je razbila Yazhi. Rekli smo, da so Karistus bitja šeste gostote. 

No, po Yazhi ne. So na katerikoli ravni kot vse druge rase in so odvisni le od duhovne ravni in ravni 

zavesti svojih prebivalcev, vendar ne da bi jih ali katero koli drugo raso uvrstili v katero koli 

številčno gostoto, saj je to New Age. Torej Karistus so Karistus na katerikoli ravni, na kateri so, in 

vsak je lahko na kateri koli ravni! 

 



Gosia: Če potujete na Jupiter, ali boste videli njihove kristalne zgradbe? Ker je Swaruu rekla, da 

potrebuje posebno prilagoditev ladijske frekvence, da bi jih videla. 

 

Anéeka: Da, toda tako ali tako potrebuješ posebno frekvenco, da greš tja, in na Taygeto, in na 

Alfrato, in na Cyndriel in na Pitoyo. Prav tako imajo nekakšno energijsko polje, ki jih ščiti in skriva, 

vendar to ni tako visoka tehnologija. 

 

Gosia: Kaj torej vidite, ko pogledate Jupiter, ko ste blizu? 

 

Anéeka: To je problem, nikoli nisem bila tam. Težke križarke razreda Toleka, kot so tiste, na 

katerih sem vedno, zapuščajo hiper-prostor med Marsom in Zemljo, zato nikoli nimam 

priložnosti, da bi si Jupiter ogledala od blizu. 

 

Gosia: Ali imajo Karistus za svoje samo lyriske rase? Torej ne Andromede itd. 

 

Anéeka: Ne, ne Andromeda, saj so povsem druga veja. Karistus vidijo in razumejo genezo lyriske 

rase drugače kot Federacija, saj izhaja iz velike ekspanzije in podobno. Za Karistus je geneza bolj 

duhovna manifestacija in v tem primeru bi lahko imeli bolj prav kot uradna zgodba o "Veliki 

Širitvi" Federacije. 

 

Gosia: Torej vsa druga zvezdna semena na Zemlji, ki so sirijska, siva zvezdna semena itd... ne bi 

bila njihova? 

 

Anéeka: Te vidijo kot svoje različice ali hibride, vendar le, če prihajajo iz tako imenovane lyriska 

rase. Torej Sirijci morda ne, saj so bolj sorodni Andromedanom in arkturijskim rasam (kot vodnim 

in delno dvoživke). 

 

Gosia: Swaruu je povedala, da so Karistus bioplazemska energijska bitja. 

 

Anéeka: Da, to je res, vendar to počnejo številne rase, ko niso utelešene, celo ljudje, ne le 

Karistus. In tudi, poglej Yázhi! Tudi njo lahko gledamo na ta način. Trdi, da se lahko manifestira 

kot podlasica! Karistus, ki jih poznam, imajo telesa kot vsi ostali. Mislim, govorila sem z njimi in 

videti so ... no ... Lyrski! 

 

Gosia: Morda govorimo o različnih "stopnjah" Karistus. 

 

Anéeka: No, ja, točno tako, vendar to velja za vse rase, ravni obstoja in zavesti. Opisujem jih po 

svoje, zato se lahko razlikujejo od tega, kako jih je opisala Swaruu 9, vendar navsezadnje 

govorimo o istih bitjih. 

 

 
Prevod: Stane 


